
 

Aan:   College van B&W  

Via e-mail: raadsgriffie@hengelo.nl  

Datum:  18-7-2024 

Betreft:  Hengelo drugs-stad 

 

Geacht college, 

Recent hee� het Centraal Bureau voor de Sta�s�ek (CBS) een verontrustend rapport gepubliceerd in 

de Veiligheidsmonitor van 2023. Uit dit rapport blijkt dat steeds meer inwoners van Hengelo overlast 

ervaren van drugsgebruik en drugshandel in hun buurt. Terwijl het percentage inwoners dat in 2021 

aangaf drugsgebruik in hun buurt waar te nemen nog 11 procent bedroeg, is dit percentage in 2023 

gestegen naar 22 procent. Deze aanzienlijke toename baart ons grote zorgen. Als frac�e van 

ANDERS!-Hengelo vinden wij het van groot belang om deze problema�ek grondig aan te pakken en 

maatregelen te treffen die bijdragen aan de veiligheid en lee3aarheid in onze gemeente. Naar 

aanleiding van deze bevindingen hebben wij de volgende vragen voor het college van burgemeester 

en wethouders. (h4ps://www.rtvoost.nl/nieuws/2409645/steeds-meer-mensen-zien-drugsgebruik-

in-de-wijk-hengelo-spant-de-kroon) 

 

Vraag 1: Is het college op de hoogte van de bevindingen uit de Veiligheidsmonitor van het CBS, met 

betrekking tot de s�jging van drugsgebruik in Hengelo? Zo ja, welke concrete stappen zijn er tot op 

heden genomen om deze problema�ek aan te pakken? 

Vraag 2: Welke voorlich�ngscampagnes en preven�eprogramma's zijn er momenteel in Hengelo 

ac�ef om drugsgebruik onder jongeren en volwassenen te ontmoedigen? Zijn er plannen om deze 

programma's uit te breiden of te intensiveren naar aanleiding van de recente cijfers? 

Vraag 3: Hoe verloopt de samenwerking tussen de gemeente Hengelo, de poli�e en andere 

handhavingsinstan�es in de strijd tegen drugscriminaliteit? Zijn er specifieke ac�es of 

samenwerkingsverbanden opgezet in reac�e op de toegenomen overlast? 

Vraag 4: Kan het college inzicht geven in het aantal meldingen van drugsgerelateerde overlast en 

criminaliteit in Hengelo in de afgelopen jaren? Zijn er patronen of trends te herkennen in deze 

meldingen? 

Vraag 5: Welke maatregelen worden er genomen om de veiligheid en lee3aarheid in de meest 

getroffen wijken te verbeteren? Is er extra toezicht of zijn er specifieke interven�es gepland in wijken 

waar de overlast het grootst is? 

Vraag 6: Hoe wordt de effec�viteit van deze maatregelen gemeten en geëvalueerd? Wordt er gebruik 

gemaakt van specifieke criteria of benchmarks om het succes van de genomen maatregelen te 

beoordelen? 



Vraag 7: In hoeverre wordt er gebruik gemaakt van meldingssystemen zoals Meld Misdaad Anoniem 

in de strijd tegen drugscriminaliteit in Hengelo? Zijn er ini�a�even om het gebruik van dergelijke 

systemen onder de bevolking te s�muleren? 

Vraag 8: Welke ondersteuning en bescherming biedt de gemeente aan burgers die melding maken 

van drugsgerelateerde criminaliteit om eventuele represailles te voorkomen? 

Vraag 9: Gezien de aangekondigde campagne van de provincie Overijssel om drugscriminaliteit aan te 

pakken, hoe wordt er samengewerkt met provinciale en regionale instan�es? Zijn er gezamenlijke 

projecten of financieringen beschikbaar gesteld om de problema�ek in Hengelo aan te pakken? 

 

In afwach�ng van uw antwoorden. 

Met vriendelijke groet, 

Jim ter Braak 

Frac�evertegenwoordiger van Lokaal Hengelo – Anders! 


